
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 426 (Alm. del), som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 30. marts 2007 
 

Spørgsmål 426 
"Ministeren bedes oplyse, hvilke patientgrupper, der er blevet ramt af pro-

blemet med uorden i Sundhedsstyrelsens data, der i følge direktøren for 

Vejle Sygehus i Dagens Medicin den 29. marts 2007, har medført at syge-

husene har været tvunget til at lægge en dæmper på aktiviteten.” 

 

Svar: 
Det er en præmis for sygehusenes virke, at patienter ud fra en klinisk vur-

dering skal behandles så hurtigt som muligt. Problemerne med dataleve-

rancer fra Sundhedsstyrelsen ændrer ikke ved dette. Disse dataforhold kan 

medføre usikkerhed i forhold til budgetopfølgning, hvilket i parentes be-

mærket kan være alvorligt nok, men det berører ikke sygehusenes kerne-

opgaver, nemlig behandlingen af patienter.   
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